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Sakliste 
 
Saknr Tittel 
001/20 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
002/20 Innstilling av medlem frå Austrheim vgs 
003/20 Godkjenning av møtebok 
004/20 Referatsaker 
005/20 Bussruter 
006/20 Ope hall 
007/20 Skuret på fotballbana 
008/20 Tilbod om Street Dance 
009/20 Nytt arrangement 
010/20 Eventuelt ungdomsrådet 03.02.20 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

20/70 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

001/20 
 

Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 
 
 

Ungdomsrådet - 001/20 
 

U - behandling: 
 
 

U - vedtak: 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. Samrøystes vedteke. 

 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

19/461 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

023/19 
 

Ungdomsrådet PS 19.11.2019 

002/20 
 

Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
 

Ungdomsrådet PS  

 
Innstilling av medlem frå Austrheim vgs 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Vedtektne til ungdomsrådet seier at det skal vere ein representant i ungdomsrådet frå Austrheim 
vidaregåande skule.  

Vurdering 
 

Folkehelse 
Miljø 
Økonomi 

Konklusjon 
Ungdomsrådet innstiller ein elev ved Austrheim vidaregåande skule til å verte medlem i 
ungdomsrådet.  

 
 

Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet innstiller NN ved Austrheim vidaregåande skule til å verte medlem i ungdomsrådet. 

 
 

Ungdomsrådet - 023/19 
 

U - behandling: 
Saka vert utsett.  
 

U - vedtak: 
Det vart ikkje røysta over framlegget. 
 
 
 
 



 
 

Ungdomsrådet - 002/20 
 

U - behandling: 
Saka vert utsett til neste møte. 
 

U - vedtak: 
Saka vert utsett til neste møte. Samrøystes vedteke. 
 

 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

20/70 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

003/20 
 

Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
 

Ungdomsrådet PS  

 
Godkjenning av møtebok 
 
 
Vedlegg: 
Protokoll - Ungdomsrådet - 13.11.2019 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 
 
 

Ungdomsrådet - 003/20 
 

U - behandling: 
Saka vert utsett og at ungdomsrådet ber om at protokoll frå 13.11.19 vert sendt ut saman med 
protokoll frå dagens møte. 
 

U - vedtak: 
Saka vert utsett og at ungdomsrådet ber om at protokoll frå 13.11.19 vert sendt ut saman med 
protokoll frå dagens møte. 
Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

20/70 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

004/20 
 

Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
Referatsaker 
 
 

Underliggjande saker: 
004/20.1. Bygdekino 
Ungdomsrådet tek saka til orientering. Ungdomsrådet trur at dette er noko ungdommane på Fedje 
kjem til å like, og at det kanskje kan passe ein gong i månaden. Samrøystes vedteke. 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
Referatsaker vert tekne til orientering. 
 
 

Ungdomsrådet - 004/20 
 

U - behandling: 
 
 

U - vedtak: 
 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

20/60 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

005/20 
 

Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
Bussruter 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Leiar av ungdomsrådet ønskjer å ta opp bussrutene.  

Vurdering 
Det er i dag slik at ein må seie i frå på ferja at ein skal frå Sævrøy med bussen. Etter at ferjerutene 
vart lagd om ved nyttår, vart også bussrutane på linje 327 mellom Sævrøy ferjekai og Mastrevik torg 
også endra. I følgje dei nye rutene er det ei rute, der ferja kjem til Sævrøy ferjekai kl. 17.40 og bussen 
går frå Sævrøy ferjekai kl. 17.40, elles er det nokre minutter mellom ferja kjem inn og bussen går i 
følgje ruta. Viss bussane ikkje føl ruta, må dette meldast til skyss.  

Etter at ferjerutene vart lagd om frå nyttår har ein måtte vente på Mastrevik torg, fordi linje 327 ikkje 
korresponderer med linje 326 og 330. Dette er noko skyss bør få meldingar frå ungdommar og andre 
som tek bussen. Det er lite truleg at dette vert endra før planlegging av rutene for hausten 2020.  

Ungdomsrådet ønskjer at det går fleire bussar mellom Sævrøy ferjekai og Knarvik.  

Folkehelse 
Miljø 
Økonomi 

Konklusjon 
Ungdomsrådet ønskjer betre korrespondanse mellom ferje og buss og fleire bussavgangar frå/til 
Sævrøy ferjekai. Dette er noko som ungdomsrådet kan skrive til skyss om eller formidle til ordførar 
som vidareformidlar dei til skyss. Viss ein verkeleg vil ha merksemd om denne saka kan 
ungdomsrådet skrive lesarinnlegg i ei avis.  

 
 

Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet skriv om ynske om betre korrespondanse mellom ferje og buss og fleire avgangar 
frå/til Sævrøy kai til skyss eller formidlar ynska til ordførar som vidareformidlar dei til skyss.   

 
 
 
 



 
 

Ungdomsrådet - 005/20 
 

U - behandling: 
 Felles framlegg: Ungdomsrådet skriv lesarinnlegg med bilete, brev til Skyss og brev til 
fylkestingspolitikarane om dårlegare bussruter. Leiar skriv eit utkast og sender ut for innspel til dei 
andre ungdommane i Ungdomsrådet.  
 

U - vedtak: 
Ungdomsrådet skriv lesarinnlegg med bilete, brev til Skyss og brev til fylkestingspolitikarane om 
dårlegare bussruter. Leiar skriv eit utkast og sender ut for innspel til dei andre ungdommane i 
Ungdomsrådet.  Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

20/60 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

006/20 
 

Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
Ope hall 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Leiar av ungdomsrådet ønskte å ta opp att saka om ope hall.  

Vurdering 
Ungdomsrådet må finne ut kva datoar og tider dei kan tenkje seg å leige hallen. Deretter må dei ta 
kontakt med Kristin Handeland og høyre om desse tidene er ledige.  

Når ungdomsrådet har fått leige hallen, må dei ta kontakt med foreldre og få foreldre til å stille som 
vakter. I tillegg til dette må dei informere ungdommane om tilbodet, når det er klart.  
 

Konklusjon 
Ungdomsrådet må finne datoar og tider som passer for ungdomane. Dei må ta kontakt med Kristin 
Handeland for å finne ut om tidene og datoane er ledige.  

Når ungdomsrådet har fått leige hallen, må dei ta kontakt med foreldre og få foreldra til å stille som 
vakter. I tillegg til dette må dei informere ungdomane om tilbodet, når det er klart.  

 

 
 

Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet må finne datoar og tider dei kan tenkje seg å leige hallen. Når dei har funne datoane 
må dei ta kontakt med Kristin Handeland for å finne ut om hallen er ledige. 

Når dei har fått leige hallen, må ungdomsrådet ta kontakt med foreldre og få foreldre til å stille som 
vakter. Til slutt må dei sende ut informasjon om open hall til ungdommar på Fedje.  

 
 
 
 
 
 
 



 
 

Ungdomsrådet - 006/20 
 

U - behandling: 
Fellesframlegg:  
Ungdomsrådet ønskjer å starte med ope hall for 8.klasse til 3. klasse VGS annakvar torsdag frå og 
med 13.2.20 eller 27.2.20, i oddetalsveker. Ønska tidspunkt kl 17-20. Maren sett opp vaktliste og 
snakkar med aktuelle vakter. Leiar Frida snakkar med Idrettslaget v/Kristine Rossnes og hallstyret v/ 
Kristin Handeland. Hanne Leah sender informasjon til sekretær Dagrun for å få annonsert det på 
heimesider mm når det er klart. 
 

U - vedtak: 
Ungdomsrådet ønskjer å starte med ope hall for 8.klasse til 3. klasse VGS annakvar torsdag frå og 
med 13.2.20 eller 27.2.20, i oddetalsveker. Ønska tidspunkt kl 17-20. Maren sett opp vaktliste og 
snakkar med aktuelle vakter. Leiar Frida snakkar med Idrettslaget v/Kristine Rossnes og hallstyret v/ 
Kristin Handeland. Hanne Leah sender informasjon til sekretær Dagrun for å få annonsert det på 
heimesider mm når det er klart. 
Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

20/60 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

007/20 
 

Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
Skuret på fotballbana 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Ungdomsrådet har hatt denne saka oppe i ungdomsrådsmøte 15.10.2019 og ungdomsrådsmøte 
19.11.2019. I det siste møte fortalde rådmannen sin representant at dei må ta kontakt med 
idrettslaget.  

Vurdering 
Viss ungdomsrådet ønskjer at skuret på fotballbana skal verte endra, må dei ta kontakt med 
idrettslaget.  

Konklusjon 
Ungdomsrådet tek kontakt med idrettslaget og fortel kva ynske dei har for skuret på fotballbana.  

 
 

Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet tek kontakt med idrettslaget og fortel kva ynske dei har for skuret på fotballbana. 

 
 

Ungdomsrådet - 007/20 
 

U - behandling: 
Otto Andre Nordby informerte om arbeidsgrupper som kommunestyret truleg skal sette ned, og at 
dei vil føreslå at det vert ein representant frå Ungdomsrådet i nokre av dei gruppene. Det vert blant 
anna føreslått ei arbeidsgruppe som skal arbeide med skuret på fotballbana. 
Felles framlegg: Saka vert teke til orientering. 
 

U - vedtak: 
Saka vert teke til orientering. 
Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

20/60 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

008/20 
 

Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
Tilbod om Street Dance 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Det kom tilbod om Street Dance til kommunen som vart vidareformidla til skulen og ungdomsrådet. 

Vurdering 
Konsulenten ved skulen var i kontakt med Street Dance og fekk eit overslag over kva det ville koste at 
dei kom til Fedje. Diverre var overslaget over kva det ville koste for dyrt for Fedje skule. Difor takka 
Fedje skule nei til tilbodet frå Street Dance. 

Viss ungdomsrådet ønskjer det, kan ungdomsrådet spørje kulturskulerektor om det er mogelegheiter 
for at dansetilbodet ved ein av dei andre kulturskulane i Nordhordland kan kome ein tur til Fedje. 
Dersom dette er mogeleg, må det undersøkjast kva dette vil koste og kor mange på Fedje som vil 
delta på eit slikt arrangement. Er dette noko ungdomsrådet ønskjer å bruke pengar på? Det er 
mogleg å ta inngangspengar på same nivå som ungdomsrådet har teke på party dei har hatt 
tidlegare.  

 

Folkehelse 
Miljø 
Økonomi 

Konklusjon 
Street Dance kjem ikkje til Fedje grunna tilbodet var for dyrt. Dersom ungdomsrådet ønskjer det, kan 
dei ta kontakt med kulturskulerektor for å finne ut om det er mogelegheit for at dansetilbodet ved 
ein av dei andre kulturskulane i Nordhordland kan kome ut til Fedje og kva det vil koste.  

 
 

Forslag til vedtak: 
Street Dance kjem ikkje til Fedje grunna tilbodet var for dyrt.  Dersom ungdomsrådet ønskjer det, kan 
dei ta kontakt med kulturskulerektor for å finne ut om det er mogelegheit for at dansetilbodet ved 
ein av dei andre kulturskulane i Nordhordland kan kome ut til Fedje og kva det vil koste.  

 
 
 
 



 
 

Ungdomsrådet - 008/20 
 

U - behandling: 
Framlegg frå Frida Herøy: Saka vert teke til orientering. 
 

U - vedtak: 
Saka vert teke til orientering. Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

20/60 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

009/20 
 

Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
 

Ungdomsrådet PS  

 
Nytt arrangement 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Leiar av ungdomsrådet ønskjer å ta opp sak om nytt arrangement. 

Vurdering 
Ungdomsrådet planlegg nytt arrangement.  

Folkehelse 
Miljø 
Økonomi 

Konklusjon 
Ungdomsrådet planlegg nytt arrangement.  

 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
 

Ungdomsrådet - 009/20 
 

U - behandling: 
Frida Herøy: Me prøver å få til open hall først. Saka vert utsett til neste møte. 
 

U - vedtak: 
Saka vert utsett til neste møte.  
Samrøystes vedteke. 
 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE-033 
 

20/70 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

010/20 
 

Ungdomsrådet PS 03.02.2020 

 
Eventuelt ungdomsrådet 03.02.20 
 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
 

Ungdomsrådet - 010/20 
 

U - behandling: 
- Kan vere aktuelt å forsøke å få til samarbeid med fleirbrukshallen og idrettslaget om nye innnkjøp til 
hallen, t.d. boblefotball og/eller svær luftmadrass (som på Austrheim). 
- Informasjon frå ordførar: Søndag 9.februar er det markering i Bergen for heving av U-864. 75 år sida 
ubåten vart senka. Det vert felles buss frå Sævrøy. Viss ungdområdet vil, er det plass på bussen. 4-5 
kan vere med frå Ungdomsrådet.  
- Det vart tatt bilde av ungdomsrådet, som alle samtykte i at kunne leggjast ut på sosiale medier. 
 

U - vedtak: 
Ingen vedtak under eventuelt.  
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